

عرض اسعار خاص لمنتسبي بلدية ظفار 2024

RATE AGREEMENT 2024

Dhofar municipality

بلدية ظفار

BELAD BONT RESORT

منتجع بلاد بونت

21 September 2024

21 أيلول، 2024

Dear Sirs Dhofar Municipality.

الأفاضل / بلدية ظفار المحترمين

It is our pleasure to present to you our special offers for the Dhofar Municipality employees for the year 2024.

إنه لمن دواعي سرورنا أن نقدم لكم عروضنا الخاصة لمنتسبي بلدية ظفار ... الافاضل لعام 2024 .

Belad Bont, a resort in Salalah, the home of the Frankincense, is the first of its name. It is located in close proximity to the Salalah free zone in the western part of the city. A short drive from Salalah International Airport and 8 kilometers from city center. The resort currently has 99 keys for guests to stay in, inclusive of rooms, chalets and VIP suites. Belad Bont also features 4 restaurants, a pool side juice bar and an exclusive ladies-only facility. Our health club includes sauna, jacuzzi and steam bath with treatment rooms for spa and massage.

منتجع بلاد بونت في صلالة (أرض اللبان) هو الأول من إسمه، يقع على مقربة من المنطقة الحرة بصلالة في الجزء الغربي من المدينة على بعد مسافة قصيرة بالسيارة من مطار صلالة الدولي و 8 كيلومترات من وسط المدينة. يحتوي المنتجع حاليًا على 99 وحدة سكنية للإقامة، بما في ذلك الغرف والشاليهات وأجنحة الشخصيات المهمة. يحتوي بلادبونت أيضًا على 4 مطاعم و بار عصري بجانب المسبح و مرفق و مطعم مخصص للسيدات فقط. لدينا أيضًا نادي صحي يشمل غرفة بخار و ساونا و جاكوزي بالإضافة إلى غرف للتدليك.

Discover the art of seamless meetings and memorable events at Belad Bont Resort. The first of its kind in Salalah makes our four-star sanctuary the perfect corporate retreat. Host meetings, seminars, training sessions or plan grand events in the ballroom. Utilize our versatile venues and let us tailor it to a package for optimizing your productivity, satisfaction and success. This hidden gem integrates unlimited internet access and a myriad of modern and convenient facilities to enhance the experience of the guests.

إكتشف معنا فن تنظيم الإجتماعات والمناسبات التي لا تنسى في منتجع بلاد بونت. المنتجع الأول من نوعه في صلالة و يعتبر مطلبًا مثاليًا للشركات. إستضافة إجتماعات والندوات والدورات التدريبية وتنظيم الأحداث الكبرى في قاعة الإجتماعات. إستفد من مرافق متعددة الإستخدامات و دعنا نصمم لك الحفله أو الحدث كما تشاء. منتجنا مزود بالإنترنت فائق السرعة و مجموعة كبيرة من المرافق الحديثة والمريحة لضمان تجربة غنية و فريدة للزوار وللضيوف.

We are confident that these prices shown below are the best to meet your demands. Exclusively for Dhofar municipality employees.

نحن على ثقة بأن هذه الأسعار المعروضة في التالي هي الأفضل لتلبية مطالبكم. بشكل حصري لمنتسبي بلدية ظفار الافاضل .

Please accept our sincere thanks and best wishes,

تقبلوا منا خالص الشكر و أطيب الأمنيات،

ACCOMODATION RATE

أسعار الإقامة

Rates include: Room	تشمل أسعار على: سعر الغرفة + فطور	22 nd September 2024 – 31 st December 2024	
		SINGLE /Double	SINGLE /Double
Standard room غرفة ستاندر		60 / OMR	28 / OMR
Chalet, include 2 bedrooms, living & kitchen الشالية، غرفتين نوم، صالة و مطبخ		100 /OMR	55 /OMR

TERMS & CONDITIONS

- Inclusive of 9% Government Tax and 8% Service charge.
- Rooms and Rates are subject to availability and are non-commissionable.
- Inclusive of complimentary access to health club facilities and pool during the stay.

البنود و الشروط :

- تشمل الأسعار الضريبة الحكومية بنسبة 9% ورسوم الخدمة بنسبة 8% وتشمل أيضا 5% ضريبة القيمة المضافة.
- تخضع الغرف وأسعار للتوافر وهي غير قابلة للتغير.
- دخول مجاني شامل إلى مرافق النادي الصحي وحمام السباحة أثناء الإقامة.

RATE BENEFITS

- Rates outlined in this contract are quoted in Omani Rials.
- Above Rates are include of Breakfast.
- Registration Card, ID, Bills, and Form signatures according to Profile LPO request.
- Advance reservation is required on the following phone numbers
92196073
23230000
Email: reservations@beladbont.com
soudod.tofailiyah@beladbont.com

الفوائد المتعاقد عليها:

- الأسعار المحددة في هذا العقد مذكورة بالريال العماني.
- الأسعار المذكورة أعلاه تشمل وجبة الفطور
- يقوم الضيف بتقديم صورة من بطاقته الشخصية عند تسجيل الوصول ويقوم بالتوقيع على إستمارة تسجيل الدخول في مكتب الإستقبال
- يشترط الحجز المسبق بالتواصل على رقم الهواتف التالية : 92196073
23230000
الايمل : reservations@beladbont.com
soudod.tofailiyah@beladbont.com

CHECK-IN AND CHECK-OUT TIME

Check-in time is from 14:00 hours. Rooms/Chalet requiring check-in prior to 14:00 hours will require pre-booking to guarantee check-in. Pre-booking of rooms/chalet will be charged at 100% of the daily contracted room/ chalet rate and should be requested at time of reservation and is subject to availability.

Check-out time is 12:00 hours. Late departures up to 18:00 hours are subject to availability, at 50% of the daily contracted room / chalet rate. For any check outs after 18:00 hours, the regular published rate will be applicable.

No extra charge is applicable in case of early departure as long as 24-hour notice is provided. 1-night charge will be applicable if notification is not received on time.

وقت تسجيل الوصول / المغادرة

وقت تسجيل الوصول هو من الساعة 14:00. سوف تتطلب الغرف / الشالية التي تتطلب تسجيل الوصول قبل الساعة 14:00 بالحجز مسبقا لضمان تسجيل الوصول. و سيتم احتساب تكلفة الغرف / الشالية المتعاقد عليها مسبقا بنسبة 100% من سعر الغرفة / الشالية المتعاقد يوميا ، ويجب طلبها في وقت الحجز وسيكون الحجز حسب الامكانية.

وقت تسجيل المغادرة الساعة 12:00. تخضع المغادرة المتأخرة حتى الساعة 6 مساءً للتوافر بنسبة 50% من سعر الغرفة / الشالية المتعاقد عليه يوميا. عند تسجيل المغادرة بعد الساعة 18:00 ، سيتم تطبيق السعر المعلن العادي. لا توجد رسوم إضافية قابلة للتطبيق في حالة المغادرة المبكرة طالما تم تقديم إشعار لمدة 24 ساعة. سيتم تطبيق رسوم ليلة واحدة إذا لم يتم استلام الإشعار في الوقت المحدد.

CANCELLATION AND NO-SHOW POLICY

- ☞ Cancellations within 24 hours or less, prior to arrival, will be charged for one night, otherwise cancellations are free of charge.

Restaurant prices:

- ☞ 30% discount on all meals (breakfast buffet, lunch buffet, dinner buffet).
- ☞ 30% discount on available menus and final bill.
- ☞ 30% discounts on cold and hot drinks and sweets.

Health club services (SPA):

- ☞ 30% discount on health club services (massage (men, women) (women's salon services), (Moroccan bath)
- ☞ Discounts at the health club throughout the year.
- ☞ The discount includes first-degree relatives, wife/husband and children only.

سياسة الإلغاء و عدم الظهور

- ☞ عند الغاء الحجز خلال 24 ساعة او اقل قبل موعد الوصول سيتم احتساب قيمة الليلة الواحدة ، وإلا فإن الإلغاء مجاني.

اسعار المطاعم :

- ☞ تخفيض 30% على جميع الوجبات (بوفيه الافطار, بوفيه الغداء , بوفيه العشاء) .
- ☞ تخفيض 30 % على قوائم الطعام المتوفرة (المنيو) الفاتورة النهائية .
- ☞ خصومات 30% على المشروبات الباردة والساخنة والحلويات .

خدمات النادي الصحي (SPA)

- ☞ تخفيض 30 % على خدمات النادي الصحي (المساج (الرجال, النساء) (خدمات الصالون النسائي) , (الحمام المغربي)
- ☞ التخفيض في النادي الصحي طوال العام .
- ☞ التخفيض تشمل الاقارب من الدرجة الاولى الزوجة / الزوج والابناء فقط .

خدمات النادي الرياضي

- ☞ النادي الرياضي يشمل (الالات , المسبح , الجاكوزي , البخار)
- ☞ تخفيضات شاملة كما هو موضح :

Our price / الاسعار الاساسية

Duration / المدة	Single / مفرد	Couple / ثنائي	Family / عائلي
1 month / شهر	40	75	-
3 months / اشهر 3	120	160	-
6 months / اشهر 6	160	200	260
12 months / شهر 12	220	280	400

Offer price / اسعار التخفيض

Duration / المدة	Single / مفرد	Couple / ثنائي	Family / عائلي
1 month / شهر	40	75	-
3 months / اشهر 3	84	112	-
6 months / اشهر 6	112	140	182
12 months / شهر 12	154	196	280

PAYMENT DETAILS

- ☞ Payment is made directly by the subscriber or guest, with confirmation of the reservation or at least before arrival.

تفاصيل الدفع

- ☞ الدفع مباشر عن طريق المشترك او النزيل مع تاكيد الحجز او الاقل قبل الوصول .

يرجى ملاحظة أن هذا العرض الخاص عبارة عن معلومات عن السعر فقط لا يجب مشاركتها مع اية جهات أخرى ، فقط لمنتسبي بلدية ظفار حيث يتعين على الراغبين في التمتع بالتخفيضات إظهار ما من شأنه إثبات إنتسابهم ل بلدية ظفار .
نرحب بتواصلكم وإستضافتكم

لمزيد من المعلومات الرجاء التواصل
For more information

+968-92196073

soudod.tofailiyah@beladbont.com